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Tijdens het voorbije jaar heeft Boeren op een 
Kruispunt in totaal 252 dossiers in behandeling 
genomen, waarvan 56 dossiers van 
varkenshouders zijn. Het gaat om 46 
zeugenbedrijven en tien bedrijven met 
vleesvarkens. Dat heeft Vlaams minister van 
Landbouw Kris Peeters gezegd in de 
subcommissie Landbouw van het Vlaams 
parlement. De minister-president belooft samen 
met andere EU-lidstaten de druk op te voeren voor 
extra maatregelen die de aanslepende crisis in de 
varkenssector kunnen verlichten. 

 
Heel wat leden van de landbouwcommissie maken zich ongerust over het lot van de 
geplaagde varkensboeren. "Een varkensbedrijf met 3.600 mestvarkens betaalt op dit ogenblik 
ruim 4.000 euro per week meer aan voederkosten in vergelijking met een jaar geleden. Dat 
betekent 16.000 euro per maand", illustreert Mark Demesmaeker (N-VA) de malaise. Peeters 
maakte drie weken geleden nog zijn opwachting op een varkensbedrijf in Londerzeel om de 
problematiek onder ruime persbelangstelling aan te kaarten.  
 
Kant-en-klare oplossingen zijn er nog altijd niet. Op 8 mei organiseert de minister-president 
wel een rondetafelgesprek over risicobeheer, waarbij het zowel zal gaan over 
verzekeringssystemen, preventieve maatregelen als onderlinge fondsen voor de vergoeding 
van economische schade. Op dat rondetafelgesprek zijn de landbouworganisaties, 
verzekeringsmaatschappijen en andere belanghebbenden uitgenodigd. Ook vanuit Nederland 
en de Europese Commissie zullen enkele experten aanwezig zijn.  
 
Eerder heeft Peeters op Vlaams niveau een platform opgericht waar de ketenactoren met 
elkaar kunnen overleggen. "Ik heb vastgesteld dat het nog nooit was gebeurd dat de hele 
voedingskolom bij elkaar werd gebracht. Er was nog nooit gediscussieerd over de prijzen", 
aldus de minister-president. Op Europees vlak werd de steun voor private opslag verlengd. 
Door die maatregel kon de voorbije maanden meer dan 3.800 ton varkensvlees uit de 
Belgische markt genomen worden. Ook de regeling voor exportrestituties loopt verder. Op 18 
april had ons land al voor meer dan 9.500 ton exportcertificaten naar derde landen afgegeven. 
 
Peeters is er zich bewust van dat de veevoederbedrijven de eerste schokken van de crisis 
moeten opvangen. "Zij zijn voor veehouders de eerste bank. In die sector is het nog net 
doenbaar. Voor zover ik weet, zijn er bij de banken nog geen spectaculair grote achterstanden 
bekend". Volgens Tinne Rombouts (CD&V) overleggen veel boeren met de banksector over 
uitstel van betalingen, maar dan komt steeds een waarborg ter sprake. Op de vraag of de 
Vlaamse overheid op dit vlak niet kan bijspringen, reageert Peeters behoedzaam. "Dit valt 
onder staatssteun. We moeten opletten dat we het niet nog erger maken dan al het geval is". 
 
Volgens Frans Wymeersch (Vlaams Belang) is de tijd rijp om in Europa een coalitie te 



vormen met een aantal bondgenoten. "We moeten eenmalig aan Europa zeggen dat het even 
niet gaat. Voor een korte periode moeten we de varkenssector beschermen en iets doen wat in 
theorie niet mag. Als signaal aan Europa kan dit misschien wel werken". Peeters belooft het 
thema alvast op de eerstvolgende Landbouwraad opnieuw aan te kaarten. "We zullen 
inderdaad samen met andere landen de druk moeten opvoeren. Ik zal daar alles voor 
doen".(KS) 
 


